
Zápis 

z 1. zasedání  zastupitelstva obce Škvořetice 

konaného dne 22.11.2018 
 

Přítomni: J. Chlanda, F. Kraml, K. Schaffarzová, J. Hrouda, J. Hora, J. Ředina, P. Šavrda, V. 

Rosina  

Omluveni: A. Murárik 

 

Přítomni občané: R. Rosina, K. Šorna, K. Vylitová, L. Krejčí, P. Habada, L. Nový, V. Nový, 

R. Chlandová, V. Ředinová, J. Hrabě 

                                                                       

Přítomno : 8 členů ( z celkového počtu 9 členů ZO), zasedání je usnášeníschopné 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 19.00 hodin starostou  obce 

Jaroslavem Chlandou.  Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák.č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). 

Informace o místě, době a navrženém programu připravovaného zasedání zastupitelstva podle 

§ 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní. 

 

Program:  

1. Zahájení a schválení programu jednání 

2. Nakládání s odpady - bioodpad 

3. Petice občanů na opakované rušení nočního klidu 

4. Návrh rozpočtu na rok 2019 

5. Změna územního plánu 

6. Projednání žádosti na kofinancování ČOV, kanalizace a vodovod 

7. Pověření starosty obce k provádění rozpočtových opatření 

8. Kulturní a stavební komise - odměňování. 

 

Ověřovatelé zápisu:  K. Schaffarzová,  P. Šavrda - ZO souhlasí 

Zapisovatel zápisu:   V. Rosina  – ZO souhlasí 

 

ad 1/ 

Skládka bioodpadu, kompostárna je k dispozici na pozemku u bramborárny, budou stanovena 

pravidla, co kam patří. Je potřeba rozdělovat BRKO od ostatního SKO. Důležité je nastavení 

a dodržování pravidel. Na příštím zastupitelstvu V. Rosina představí návrh zacházení s 

odpadem od roku 2019. 

 

ad 2/ 

Petice občanů na opakované rušení nočního klidu. Uskutečnila se schůzka se současným 

provozovatelem p. Jiřím Hrabětem a došlo k dohodě na následujících nápravných opatřeních. 

 



Nápravná opatření: 

 

• Snížení frekvence na maximálně 2 x měsíčně. 

• Postupné posouvání zavírací doby (konkrétně bude specifikováno v nové smlouvě na 

rok 2019 

• Instalace laviček vedle kulturního domu, tak aby návštěvníci nezabírali veřejný 

prostor na návsi. 

• Akce budou hlášeny provozovatelem s min 14 denním předstihem OÚ Škvořetice. 

OÚ bude informovat Policii ČR. 

• Pořadatel zajistí zvýšený dohled nad veřejným pořádkem a klidem v obci. 

• V případě nedodržování nápravných opatření bude vyvoláno jednání o budoucnosti 

diskoték. 

• Dodržování nápravných opatření vstupuje okamžitě v platnost a vyhodnocení jejich 

dodržování a celkové situace bude provedeno za 6 měsíců tzn. 22.5.2019 

 

ad 3/ 

Návrh rozpočtu na rok 2019. 23.11 bude V. Rosina s E. Chvátalovou dokončovat rozpočet na 

rok 2019. Rozpočet bude schválen a vyvěšen v řádném termínu. 

 

ad 4/ 

Změna územního plánu. Do 1.3.2019 občané mají možnost nahlásit požadavky na změnu 

územního plánu. 

 

ad 5/ 

Projednání žádosti na kofinancování ČOV, kanalizace a vodovod. Žádost na zbývajících 10% 

dotace byla podána p. Chlandou a pí. Hroudovou na Jihočeský kraj - program obnovy 

venkova. 

 

ad 6/ 

Pověření starosty obce k provádění rozpočtových opatření.  

 

Hlasování, Pro - 8, Proti - 0, Zdržel se - 0. Starosta byl pověřen k provádění rozpočtových 

opatření. 

Usnesení č. 1/ 2018 bylo schváleno 

 

ad 7/ 

Kulturní a stavební komise - odměňování. Stavební komise se bude odměňovat na základě 

odměn za odvedenou práci.  

 

Hlasování: Pro - 7, Proti - 0, Zdržel se 1. P. Šavrda bude předseda kulturní komise - odměna 

1060 CZK. 

Usnesení č. 2/ 2018 bylo schváleno 

 

 



Ostatní: 
 

J. Chlanda se vyjádřil k dotazu občana co se děje v případě ztráty vody ze studny v důsledku 

budování kanalizace. Po konzultaci s MěÚ v Blatné vyjádření je, že důkazní břemeno v 

těchto případech leží na straně poškozeného, který by v tomto případě musel vyvolat 

trestněprávní spor. 

 

Kompostéry: občané co nechtějí podepíšou protokol a kompostéry budou dány k dispozici 

ostatním občanům. 

 

Sms a email: občané kteří mají zájem se registrují a budou informováni OÚ formou sms a 

emailů.  

 

Stažení dešťové vody do potoka otázka od K. Šorny. 

 

Možnost využít KD pro hraní florbalu, ping pongu atd… J. Hrabě potvrdil, že je to možné a 

stačí ho vyzvat. 

 

 

 

 

Zapsal:  Vojtěch Rosina,  

Ověřil:  Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda  

Starosta:  Chlanda Jaroslav 

 

 


